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Rozmowy o Centrum Urazowym

Podczas wczorajszej wizyty w Kielcach minister zdrowia Ewy Kopacz, marszałek Adam
Jarubas rozmawiał z minister o możliwości powrotu do koncepcji uruchomienia w
Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym Centrum Urazowego. Pani minister liczy na dodatkowe
fundusze z Unii Europejskiej i deklaruje, że – po spełnieniu wszystkich warunków – mogą
one trafić do Kielc, z przeznaczeniem na Centrum Urazowe.

Jest nadzieja na zmianę decyzji Ministerstwa Zdrowia o utworzeniu w Polsce 13 centrów
urazowych, z pominięciem województwa świętokrzyskiego. W lokalizacji centrów
ministerstwo pominęło Kielce, mimo iż o uruchomienie takiego centrum starał się również
Wojewódzki Szpital Zespolony. Szpital spóźnił się jednak z dostarczeniem umowy o
współpracy z uczelnią medyczną.

Wczorajsza wizyta minister Ewy Kopacz daje nadzieję na zmianę tej niekorzystnej dla
naszego regionu decyzji. W marcu ministerstwo ma otrzymać dodatkowe fundusze z Unii
Europejskiej, część z nich mogłaby trafić do Kielc, na utworzenie Centrum Urazowego. –
Pani minister czeka na informację jaka kwota z tych dodatkowych funduszy unijnych będzie
do dyspozycji ministerstwa. Podczas naszej rozmowy zadeklarowała wsparcie dla Kielc,
oczywiście po spełnieniu wszystkich warunków stawianych przez ministerstwo placówkom,
które takie centra tworzą – mówi marszałek Adam Jarubas.


